

Referat kretsstyremøte Follo Krets 21. sept 2023

Tilstede: Benjamin Taftesund, Solveig Schytz, Martha Hagbø, Jarle Andre Ødegaard, Runar Nikolaisen, Thorbjørn Elvestad



Forfall: Bjørnar Evensen

Sted: Hos Jarle på Kolbotn

Saker:

	Hva	Ansvar/oppfølging
1.	Godkjenning av innkalling og sakliste Innkalling og sakliste ble godkjent.	
2.	Godkjenning av referat fra styremøte 30.mai Godkjent	
3.	Godkjenning av referat fra gruppeleder- og troppsledermøte 6.juni Godkjent	
4.	Oppdatering av terminliste høst 23/ vår 24 Grøtfest 5.desember	Jarle finner lokale
5.	5. Ledertrening/ opprettelse av ledertrenerpatrulje/ kurs i året som kommer Solveig følger opp kursstab til trinnkurs for unge ledere til våren .	Forberdes til nest møte (Solveig)
6.	Søknader om støtte innkommet i sommer <ul style="list-style-type: none">• Søknad om støtte til Speiderhytteturen. kr 8000. Vedtatt. Solveig deltok ikke i behandlinga av denne saken.• Søknad fra Martha Hagbø om støtte til deltakelse på TG. Vedtak: Støtte med kr 4000. Martha Hagbø deltok ikke i behandling av denne saken.• Søknad fra Mats Ankarstrand om støtte til Natthaiken, kr 15 000. Vedtatt.	Benjamin følger opp utbetaling/ Vagleik. Solveig svarer Mads på e-post
7.	Båter og utstyr etter 1.Son Sjø <ul style="list-style-type: none">• <u>Tammy Norry</u> er flyttet til Nesodden Jaer. Utstyret som hører til er på lageret i Vestby. Det skal skrives avtale med Nesodden Jaer speidergruppe om lån av denne båten.	Runar følger opp avtale med Nesodden Jaer om avtale om leie av Tammy Norry

	<ul style="list-style-type: none"> • Nesodden Jaer kan tilbud om å få <u>de to Askeladden-båtene</u>. Hvis disse takker nei, gis de bort til Hvaler Sjø. • <u>Havørn</u> er gitt bort til Godeset speidergruppe i Vesterlen. Fikk med to motorer. (Vedtak i kretsstyret 25.08. 2022 om at den skal gis bort). • Patruljeutstyr og telt overtas av Vinterbro speidergruppe. 	<p>Benjamin følger opp Nesodden Jaer vedr Askeladden-båtene</p> <p>Benjamin følger opp hvis behov for omregistrering av Havørn</p> <p>Runar følger opp resten av patruljeutstyr som står på lager i Vestby</p>
8	<p>Vikenbur, og krav til dokumentasjon på arrangementer</p> <ul style="list-style-type: none"> • Årest søknader og ettersending av dokumentasjon er fulgt opp av Benjamin. Alt i orden og penger er utebetalt. • Vi trenger å være strenger på dokumentasjon på kurs som holdes. 	<p>Solveig ser på mulig skjema for forenkling.</p>
9	<p>9. Utstyr og penger til vinterbro</p> <ul style="list-style-type: none"> • Vinterbro speidergruppe har søkt og fått 15 000 i rekrutteringsstøtte fra Follo krets. • Vinterbro speidergruppe mottar også Kr 15 000 etter Nordby speidergruppe. 	
10	<p>10. Eventuelt Til neste møte:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Neste møte: Forslag til styremedlem i Vikenbur • Ledertrenerpatrulne • Stallerud • Lageret • Gruppekontakter • Samarbeid med ombud <p>Neste møte blir 16.oktober i Vestby</p>	<p>Runar finner møtelokale til neste møte.</p>

Solveig/ref